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Verslag van de openbare ledenvergadering Stichting Wijkplatform ´s-Heerenberg 
Oost d.d. 14 maart 2023 
 
Aanwezig:    J. Jeurnink, P.Kivit, L. Tacke, W. Linssen, M. Bloemendal, R. Geurts                

M. Lasnier, P. Lasnier, L. Verheij, A. Janssen, J. de Lange, R. Geers,  
M. Kniest wnd. voorzitter en secretaris  

 
Afwezig met kennisgeving:  P. Berendsen, J. Morak, M. Vossebeld 
 

 
1.  Opening en mededelingen 

M. Kniest neemt het voorzitterschap waar en opent de vergadering.  

 
2. Ingekomen stukken 

       De secretaris geeft een kort overzicht van de ingekomen stukken.  

     - De omgevingsdienst Regio Nijmegen heeft een inspectie uitgevoerd bij JCL, hiervan is een 
rapport opgemaakt.  

     - Het College van B&W is demissionair, lopende zaken worden afgehandeld.  

     - Bijvoorbeeld het IKC, de Lakermaat  en verkeerssituaties vallen onder lopende zaken.  

    - De Bongerd. Er wordt kort van gedachten gewisseld over de spreiding van migranten over 
dorpen/steden en wijken. P. Kivit geeft aan dat dit voor heel Nederland geldt, overal wil 
men het liefst de opvang en vestiging spreiden over de wijken . W. Linssen merkt op dat de 
woningvoorraad niet toereikend is, nieuwbouwprocessen duren te lang. De gemeente is 
afhankelijk van de woningsstichting en in heel Nederland zouden er 900.000 woningen bij 
moeten.  

     - Repair Café. Het Repair Café gaat open op 6 mei 2023. M. Bloemendal neemt deel voor 
Welcom.  

     - Op 29 maart a.s. zal het dweilorkest de opening luister bij zetten van 17.30-18.30 uur.  

     - Op 2 maart vond de Toekomstbestendig en Groen infobijeenkomst plaats. 

     - Het Trefpunt is elke dag een of meer uurtjes open, er worden vrijwilligers gevraagd voor de 
functie gastheer/vrouw en koffie/thee schenken.  

     - Rik Bijsterbosch en Bianca Hutten hebben een gesprek gehad over de samenwerking op 
De Bongerd. Het gesprek was positief. 

     - Op 23 september a.s. is er BurendagBBQ Oost Kijkt Vooruit van 14.00 – 18.00 uur op de 
parkeerplaats van de Bongerd aan de voorzijde van Resto De Bongerd en het Trefpunt. 
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3. Verslag openbare ledenvergadering d.d. 13 december 2022 

        - Pag. 1, punt 2 ingekomen stukken, aanvullend: Gemeenten konden eerder al 50% van de 

beschikbare huurwoningen toewijzen op basis van de economische of maatschappelijke 

binding. Binnen die 50% mocht maximaal 25% worden toegewezen aan mensen met een 

lokale binding. Volgens de nieuwe Huisvestingswet mogen gemeenten voor de gehele 50% 

bepalen hoe zij deze ruimte verdelen tussen mensen met een economische, 

maatschappelijke of een lokale binding. Ze mogen dus ook de gehele 50% toewijzen aan 

inwoners van de eigen gemeente. Ook mogen gemeenten specifieke beroepen aanmerken 

als cruciaal, zodat zij die beroepen kunnen helpen bij het vinden van een woning. Zie ook: 

www.rijksoverheid.nl  Het streven is 30% sociale huur per gemeente. 

       -  Pag. 2, punt 4: verwijderen W. Linssen merkt op dat de jeugdhonken niet goed functioneren.  

       - Pag. 4, 2e alinea: verwijderen “W. Linssen merkt op dat een knarrenhof in bouwplan VVL 

niet tot de mogelijkheden gaat behoren”. 

 

 4.       Parkeersituatie Burg. Rietveldstraat  

    - De vergadering beaamt dat de verkeers- en parkeersituatie in de Burg. Rietveldstraat 

nijpend is. Aan beide zijden wordt geparkeerd waardoor regelmatig de doorgang wordt 

gehinderd en geblokkeerd voor doorgaand verkeer en bij noodsituaties ook voor 

hulpdiensten. Eenrichtingsverkeer en een parkeerverbod aan één zijde zou de situatie 

kunnen normaliseren.  

 

5. Inclusieve wijken, beeld en voorbeeld  

W. Linssen merkt op dat ook voor de sociale cohesie een supermarkt van belang is. Dat het 

niet mogelijk lijkt een supermarkt te vestigen in ’s-Heerenberg Oost blijft een frustratie, 

mede omdat in de raadsvergadering van 3 februari 2022 is toegezegd dat er een onderzoek 

zou worden ingesteld naar de mogelijkheden van een verplaatsing van één van de 

bestaande supermarkten in ’s-Heerenberg naar De Bongerd. Van wethouder Gerritsen is 

vernomen wat de resultaten waren van besprekingen met in elk geval één supermarkt, of er 

verder op dit moment nog onderzoek gaande is, is niet bekend.  

  

6. Kennismaking met seniorenconsulent Welcom 

 De kennismaking met de seniorenconsulent zal op een later tijdstip plaatsvinden. 

7. Informatie- en Trefpunt De Bongerd, ontwikkeling, inrichting en openingstijden 

De inrichting verloopt voorspoedig. De wijze van bekendmaking van de openingstijden 

wordt nog besproken, in elk geval wordt er een welkomstbord geplaatst en worden de 

openingstijden op het raam geplakt. De opening is op 29 maart a.s.  

http://www.rijksoverheid.nl/
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8. Visie ’s-Heerenberg Oost, stand van zaken uitvoering 

Verder komt uit de vergadering naar voren dat men graag wil weten wat de stand van 

zaken precies is en wat gaat er komend jaar gaat gebeuren. Conform het raadsakkoord 

worden er wethouders aangesteld en deze gaan in september 2023 aan het werk. Wat 

worden de acties en waar worden deze vastgelegd. De vragen zijn: loopt alles op koers 

ondanks de demissionaire status van het college, welke stappen zijn er gezet, hoe is de 

stand van zaken met betrekking tot de Galamaschool en het IKC, hoe is de stand van 

zaken met betrekking tot De Bongerd. De voorzitter antwoordt dat S. Kessen, de 

projectleider voor de uitvoering Visie ’s-Heerenberg Oost regelmatig een update geeft van 

de stand van zaken. De heer Linssen merkt op dat bij een aantal mensen de idee leeft dat 

“het te traag gaat”. 

De voorzitter vraagt de heren Linssen, Geurts en Geers hun vragen te formuleren zodat zij 

een zo goed mogelijk antwoord krijgen op hun vragen betreffende de actuele stand van 

zaken.  

 

8.1 VVL-terreinen: op dit moment geen bijzonderheden.  

8.2 Schapenweide 

 Geen bijzonderheden. 

8.3 De Bongerd 

 Informatie- en Trefpunt , ontwikkeling, inrichting en openingstijden, zie punt 7  

8.4 Drieheuvelenpark  

Geen bijzonderheden. 

 

9. Project Herinrichting Lengelseweg  (VCP), start november 2022 en stand van zaken 

(zie https://www.montferland.info/herinrichting-lengelseweg-s-heerenberg) 

 Voor actuele informatie kan de website geraadpleegd worden.  

 

10. Wat verder ter tafel komt 

     - L. Verheij merkt op dat er op de Huisakker/Lengelseweg gif gestrooid is voor de honden. 

Eveneens worden er auto’s gesignaleerd die mogelijk inbraken voorbereiden. De voorzitter 

antwoordt dat het maken van foto’s belangrijk is voor het melden van dit soort incidenten.  

 Er is gezien dat kinderen op schuurdaken rennen. Een aannemer kan pinnen aanbrengen 

op de palen van de straatverlichting zodat klimmen onmogelijk wordt.  
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11.  Rondvraag en sluiting 

       - Camerabeelden. R. Geers meldt dat camera’s gericht op de openbare weg niet toegestaan 

zijn. Als er echter incidenten zijn wil de politie graag gebruik maken van camerabeelden, 

wat hiermee te doen. De voorzitter wijst op de richtlijnen van het project Camera in Beeld. 

 (https://www.politie.nl/binaries/content/assets/politie/nieuws/2022/september/camera-in-

beeld-infographic-di_p-22-1105_fk.pdf) 

- R. Geurts meldt dat er veel afval is in de wijk. Ook A. Jansen geeft aan dat er veel afval ligt 

in de straten wat vervolgens ook problemen veroorzaakt met rattenoverlast. De voorzitter 

antwoordt dat het melden van al dit soort zaken belangrijk is voor de cijfers waarmee 

gemeentelijk beleid wordt opgesteld. Dus melden, melden, melden. Verder is het belangrijk 

dat mensen geen afval, voedselresten etc. op straat gooien of naast de containers. Houd 

brandgangen schoon en wees voorzichtig met dierenvoer, oud brood etc., ook dit trekt 

ratten aan. Rattenoverlast is in principe de verantwoordelijkheid van de wijkbewoners zelf, 

alleen bij een rattenplaag op grote schaal komt de overheid in actie.  

- W. Linssen merkt op dat in het Bergherveld in december 2022, januari, februari en maart jl. 

veelvuldig geklaagd is over afval en troep om en nabij de containers. BOA’s, politie en 

Plavei zijn ermee bezig geweest, de verantwoordelijkheid wordt naar elkaar toe geschoven. 

Eén aanspreekpunt is zeer wenselijk, evenals meer toezicht op de afvalcontainers. P. Kivit 

antwoordt dat er een huismeester en twee beheerders zijn, als er afval is betreft dit illegale 

afvalstort dat gemeld kan worden. P. Hoogeveen doet de suggestie afvaldumpers steeds 

alles op te laten ruimen, uiteindelijk komt er een omslag in de buurt. 

- J. Jeurnink merkt op dat het aanspreken van mensen in de praktijk goed werkt, er is echter 

veel agressie en dat weerhoudt mensen er ook van om iemand aan te spreken. Voor wat 

betreft de Bongerd merkt dhr. Jeurnink op dat het fijn is dat er weer een centrumfunctie 

komt.  

- J. de Lange deelt mede dat er veel hondenpoep is in de wijken en dat er weinig geduld is in 

het verkeer. Er worden sluiproutes benut die door natuur gaan en dit heeft nadelige 

gevolgen voor recreatie en toerisme. 

- A. Jansen vraagt of, nu de BuitenBeterapp niet meer in werking is, er een eigen app van de 

Gemeente Montferland is. 

 

Niets meer aan de orde zijnde wordt de vergadering, met dank aan de aanwezigen voor 

hun inbreng, om 21.45 uur gesloten. 

https://www.politie.nl/binaries/content/assets/politie/nieuws/2022/september/camera-in-beeld-infographic-di_p-22-1105_fk.pdf
https://www.politie.nl/binaries/content/assets/politie/nieuws/2022/september/camera-in-beeld-infographic-di_p-22-1105_fk.pdf

